



## 嘉諾撒聖瑪利書院家長教師會

smcc- P9/1314

各位家長：

由家長教師會舉辦，一年一度的親子郊遊同樂日將定於二零一四年三月二日(星期日)舉行。家教會期盼透過這項活動，讓家長、老師與學生們共同歡度一個溫馨閑逸的星期天，既可親子同樂，也可讓大家重歸田園，享受大自然的清新空氣。同樂日詳情如下：

日期：二零一四年三月二日(星期日)

- 行程：
- 錦田鄉村俱樂部：參觀兔子樂園及享用其他設施(部分設施需自費使用，如踏單車、射箭。)
  - 錦田古蹟：參觀便母橋、周王二公書院、鄧氏宗祠、長春園、武學園、二帝書院、錦田樹屋等古蹟。
  - 午膳：於大尾督燒烤王享用 3 小時任燒任食燒烤餐。
  - 中國花園：參觀花園、士多啤梨場及蔬菜種植場。(可自費採摘蔬菜及士多啤梨。)

- 費用：
- 每人港幣 160 元，成人及小童同價。
  - 兩歲或以下小童(不享膳食)，每人港幣 60 元。
  - 費用已包括交通、午餐、導遊和司機服務費及旅遊平安保險。

(備註：16-74 歲的參加者，每位可享有旅遊平安保險保額港幣十萬元。

0-15 歲或 75-84 歲的參加者賠償額減半。旅遊平安保險受保者不包括 85 歲或以上的參加者。)

集合及解散地點：本校操場

集合時間：上午 8 時 30 分

解散時間：下午 4 時 30 分

備註：參加者不能攜帶寵物出席

本會誠邀閣下及家人參與是次活動，好讓大家在輕鬆閑逸的氣氛下與各位老師及其他家長溝通交流。請填妥以下回條，並於一月二十四日(星期五)或之前把回條交回班主任。如閣下參加是次活動，請以支票支付費用，抬頭為「嘉諾撒聖瑪利書院家長教師會」，並於支票背後寫上學生姓名、班別及學號。請踴躍支持。謹祝

新年快樂！

家長教師會主席 鍾姍姍

校長 王少玉

謹啟

二零一四年一月二十日

✂

回條

(請於一月二十四日交回班主任老師)

學號：\_\_\_\_\_

鍾主席、王校長：

\*本人/及家人 \*會/不會 參加親子郊遊同樂日。

費用： HK\$ 160 × \_\_\_\_\_ ( 人數 ) = HK\$ \_\_\_\_\_

HK\$ 60 × \_\_\_\_\_ ( 兩歲或以下的小童人數 ) = HK\$ \_\_\_\_\_

總額： HK\$ \_\_\_\_\_

支票號碼： \_\_\_\_\_

學生姓名： \_\_\_\_\_

家長簽署： \_\_\_\_\_

班別： \_\_\_\_\_

家長姓名： \_\_\_\_\_

日期： \_\_\_\_\_

聯絡電話： \_\_\_\_\_

\*請刪去不適用者

smcc- P9/1314



### St. Mary's Canossian College Parent Teacher Association

smcc- P9/1314

20 January 2014

Dear Parents,

The Culture and Recreation Team has put in store a lot of exciting and interesting activities this year. The upcoming attraction is the **Annual Outing** to the countryside to enjoy and get closer to nature. Details of the event are as follows:

Date : **2 March 2014 (Sunday)**

Itinerary : - **Kam Tin Country Club:** to visit the Bunny's Garden and enjoy other facilities (Fees are charged for certain activities such as cycling and archery etc.)  
- **Kam Tin Heritage:** to visit Bin Mo Bridge, Chou Wong Yi Kung Study Hall, Tang Ancestral Hall, Chang Chun Park, Martial Park, Yi Tai Study Hall and Kam Tin Tree House  
- **BBQ Lunch :** to enjoy buffet BBQ for 3 hours at **Tai Po's King of BBQ**  
- **Chinese Garden:** to visit a Chinese style garden, and strawberries & vegetables fields.(Participants can pick strawberries & vegetables from the fields at their own expense.)

Fee : - **\$160** per person, same price for adults and children.  
- **\$60** per child aged 2 or below (lunch not included).  
- The fee covers travel expense, lunch, tips for tour guides and drivers and travel insurance\*.  
\* (Participants aged 16 – 74 are entitled to a maximum coverage of HK\$100,000 for accidental death & dismemberment/total disability. Participants aged 0 – 15 or 75 – 84 are entitled to a maximum coverage of HK\$50,000. Participants aged 85 or above are not covered.)

Assembly & dismissal venue : School Playground

Assembly time : **8:30 a.m.**

Dismissal time : **4:30 p.m.**

**Note** : Participants are not allowed to bring along pets.

Do grasp this opportunity to have some quality time with your family and other members of the St. Mary's community. Your support for this event will be a great encouragement to us. Please simply complete and return the reply slip to the class teacher by 24 January 2014 (Friday), together with the payment by a crossed cheque made payable to "**St. Mary's Canossian College Parent Teacher Association**", *with the name, class and class number of your daughter written on the back.* We look forward to receiving your favourable reply!

Wishing you all a Happy New Year!

Sincerely yours,

Ms. Susanna Chung  
Chairperson

Ms. Catherine WONG  
Principal

✂-----

Reply Slip

( to be returned to class teacher by 24 January 2014 )

Class No.: \_\_\_\_\_

To: Ms. Chung, PTA Chairperson & Ms. Wong, the Principal,

\*My family / I \*will / will not take part in the Annual Outing.

HK\$ 160 × \_\_\_\_\_ (no. of persons) = HK\$ \_\_\_\_\_

HK\$ 60 × \_\_\_\_\_ (no. of children aged 2 or below) = HK\$ \_\_\_\_\_

**Total Amount : HK\$ \_\_\_\_\_**

Cheque No.: \_\_\_\_\_

Name of student: \_\_\_\_\_

Parent's signature: \_\_\_\_\_

Class: \_\_\_\_\_

Name of parent: \_\_\_\_\_

Date: \_\_\_\_\_

Contact phone no.: \_\_\_\_\_

\*Please delete as appropriate

smcc- P9/1314